



5天4晚 / 5D4N

香港 / 珠海 長隆海洋王国童樂游
 Hong Kong / Zhuhai + Chimelong Ocean Kingdom

Tour code : BTHKZHU05-17C



行程 / Itinerary

第1天 DAY 1 新山 ✈️ 新加坡 ➔ 香港 (纯接机)
 Johor Bahru ✈️ Singapore ➔ Hong Kong (Airport Transfer)
 齐集于指定地点后乘搭旅游巴士前往新加坡机场, 乘搭客机飞往 '东方之珠' - 香港。

游毕后, 返回酒店自由活动或可选择参加自费项目。
 Meet at pick up point for coach transfer from Johor Bahru to Singapore Changi Airport for your flight to **Hong Kong**.

After arrival, head back to hotel for rest, or you're free to join any of the optional activities.

第2天 DAY 2 香港 ~ 金紫荆广场 ~ 香港仔渔村 (含船游) ~ 4D奇幻馆 ✈️ 珠海 ~ 外观渔女雕像/情侣路 ✕【早/午/晚餐】
 Hong Kong ~ Golden Bauhinia Square ~ Aberdeen Fishing Village (incl. boat ride) ~ 4D Magical World ✈️ Zhuhai ~ Fisher Girl / Lover's Road ✕【B/L/D】

•【金紫荆广场】参观 '永远盛开的紫荆花' 它标志着举国人民对香港在经过百多年的殖民统治后, 回归祖国怀抱的愉悦, 别具纪念价值, 不少旅客专程到此游览。

•【香港仔渔村-含船游】是香港岛南端的一个渔村, 现在虽然已经不能再欣赏到渔歌唱晚的景象, 但香港仔所拥有的浓厚的渔港特色, 使它至今仍旧是受众多游客喜爱。

•【4D奇幻馆】全球首个迪士尼主题奇幻馆正式开幕, 迪士尼著名卡通人物雲集, 以不同的立體造型和大家見面, 為了令大家能身臨其境, 特別加入擴增實境科技、特別聲效、光效及氣味等, 是全新視覺、聽覺、嗅覺、觸覺的感官新體驗。之后, 前往珠海, 今晚入住珠海。

•【渔女像 (外观)】是位於中國珠海市香爐灣畔的巨型石雕, 為著名的旅遊景點。珠海漁女現為珠海十景之一, 並是珠海市標誌性的雕塑。

•【情侣路】是珠海市民特別是情侶們休閒散步的好去處, 所以珠海人叫這條路為情侶路。情侶路沿海鋪建, 曲折蜿蜒, 流淌着萬種風情。

•【Golden Bauhinia Square】is the emblem of Hong Kong, was a gift from the Central Government to mark the 1997 Handover!

•【Aberdeen Fishing Village - with boat ride】is home to hundreds of people living on fishing junks.

•【4D Magical World】is a privately own museum and specializes in trompe-l'œil



Got an enquiry? Call us at
07 333 8228

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)
 No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.
 Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my ✉ bnt@bnt.com.my



• **[Fisher Girl Statue]** is the unofficial symbol of Zhuhai. The Fisher Girl gracefully stands at the beautiful Xianglu Bay, raising a bright pearl with both hands in an elegant posture.

• **[Lover's Road]** is a coastal road where you can admire panoramic views of the sea, and witness the bustle of activity that marks the coastline in areas, with ports and markets, stores and hotels.

**第3天
DAY 3**

珠海 ~ 全球领先 ~ 长隆海洋王国(為孩子的海洋梦想而起飛)

Zhuhai ~ Chimelong Ocean Kingdom

✕【早餐】
✕【B】

• **[長隆海洋王国]** 长隆海洋王国位于珠海横琴长隆国际海洋度假区, 呈献世界至大的水族馆之一, 让您一次过与珍稀的鲸鲨、白鲸、北极熊和其它可爱动物见面! 这个全新的主题公园荣获由主题娱乐协会 (TEA) 颁发2014年度唯一的主题公园「杰出成就奖」, 是您不可错过的必游景点! 晚上, 也许您还有机会观赏璀璨的[烟花幻彩横琴海]最震撼独特的中心湖表演, 水、灯光、投影、激光、烟花.....共同创造出令人眼花缭乱的、激动人心的壮观场面。

• **[Chimelong Ocean Kingdom]** features one of the world's largest aquariums, allowing guests to view the rare whale shark, beluga whales, polar bears, and other adorable animals up close! We invite you on an unforgettable marine adventure! With aquariums, animal exhibits and exciting rides - it's a fun-filled day for the whole family, guaranteed!

**第4天
DAY 4**

**珠海 ~ 香港
Zhuhai ~ Hong Kong**

✕【早餐】
✕【B】

香港客人可以参加自费项目 - 香港迪士尼乐园 OR 香港大屿山 OR 自由活动。

You may enjoy your time free & easy or join one of the optional activities listed.

**第5天 香港 + 新加坡 + 新山(自由活动-纯送机)
DAY 5 Hong Kong + Singapore + Johor Bahru**

集合后, 将乘车前往香港机场乘搭客机返回美丽家园!

After breakfast, bid farewell to these beautiful destination and transfer to airport for your international flight back to homeland.

**自费项目
Optional
Tours**

① **香港 HK**: 团体晚餐 + 太平山(巴士上下) + 杜莎夫人蜡像馆 + 女人街(女人街散队, 客人自行回返指定酒店) - HKD480/位/成人, HKD380/位/小孩
Group dinner + Victoria Peak (via bus) + Madame Tussauds' + Ladies Street (tour ends at Ladies St, guest head back to hotel by own means) - HKD480/adult, HKD380/child

② **香港 HK**: 香港迪士尼乐园含交通接送 - HKD730/位/成人, HKD580/位/孩童
Hong Kong Disneyland (incl. return transfer) - HKD730/adult, HKD580/child

③ **香港 HK**: 香港大屿山交通接送加素食午餐 - HKD760/位/成人/小孩
Hong Kong Lantau Island return transfer + vegetarian lunch - HKD760/adult/child

④ **珠海 ZHUHAI**: 圆明新园秀和升级佛跳墙 - RMB250/人
New Yuanming Palace Show + Upgraded Fo Tiao Qiang RMB250/pax

**特色餐
Special
Meals**

① **香港 HK**: 品尝点心(每人8样), 香港酒店自助餐
taste Hong Kong dimsum (8 types/pax), buffet at HK hotel

② **珠海 ZHUHAI**: 红酒鲍鱼 Red wine abalone

**购物站
Shopping
Stop**

① **香港 HK**: 珠宝工厂 + 参茸店 + 团体照 Gem + Ginseng + group photo
② **珠海 ZHUHAI**: 宝树堂 + 丝绸 Baoshutang + silk

***IN THE EVENT WHERE THIS IS A DISCREPANCY BETWEEN THE ENGLISH AND CHINESE VERSION, THE CHINESE VERSION SHALL PREVAIL.**

航班时间 FLIGHT SCHEDULE:

出发 DEP: 新加坡 SINGAPORE - 香港 HONG KONG

回程 RTN: 香港 HONG KONG - 新加坡 SINGAPORE

| | | | | |
|--|--|--|------------------------------------|----------------------------------|
| 成人【全包】 (一人一房) ADULT【ALL IN】 (SINGLE ROOM) | 成人【全包】 (两/三人一房) ADULT【ALL IN】 (TWIN/TRIPLE SHARING) | 小孩的价格【全包】 (1位小孩和1位成人同房) CHILD TWIN【ALL IN】 (1 CHILD SHARE WITH 1 ADULT IN A ROOM) | 小孩加床【全包】 CHILD WITH BED【ALL IN】 | 小孩无床【全包】 CHILD NO BED【ALL IN】 |
| RM | RM | RM | RM | RM |

备注:

- 以上价格是按16成人以上报价, 若不足16成人价格另议。
- 如有突发性燃油费或是税务有任何调整, 我社有权向客人征收附加费。
- 以上价格只限持有马来西亚护照者。
- 行程表所列明的交通、行程、酒店住宿及膳食安排, 将可能因不同出发日期而有所变动, 恕可能不及通知。然而报名后有所更动的话, 我社将另作个别通知。
- 行程、膳食及住宿的先后次序, 以当地地接待社(地接)的安排为准。
- 若天气状况不佳, 额外加选内的景点或活动将不会被取代且不能退款。若当地旅游景点不开放给旅客参观或游览, 将安排另一个旅游景点取代。

7. 如果乘搭廉价航空行程不包括机上餐饮, 除非特别备注。
8. 全程由中文/粤语导游讲解, 领队翻译, 如需其他语言讲解, 必须在报名时提前通知我社。我社尽可能另作安排。
9. 任何三人房均以折叠床为标准。
10. 建议您参加团体出发旅游购买旅游保险以测安心, 详情请向您的旅游顾问询问。
11. 确保您的权益, 请详尽查阅我社之报名细则, 谢谢。

Terms & conditions:

1. Quotation given is based on minimum 16 adults, Tour fare will increase if less than 16 adults.
2. Due to the instability of the Airport Taxes & Fuel Surcharge. We B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. will have rights to alter the differences cost incurred.
3. The above Tour Fare valid for Malaysia Passport Holder Only.
4. Flight details, itinerary, hotel and meals which stated on the itinerary above are subject to change according to different departure date without prior notice. Any changes after booking will inform accordingly.
5. The sequence of itinerary, meals and hotel arrangement are subject to the final adjustment of the local ground operator.
6. If the weather is poor, certain extra activities or attractions will not be replace nor will they be refunded. However, if said attraction is not

- open to visitors, we will replace it with another point of attraction.
7. If flying with low-cost airline, meals are not included, unless otherwise noted.
8. Principally tour commentary will be conducted in Mandarin Chinese / Cantonese and will be translated by the tour leader. However, other languages can be arranged on request basis. Customers are bound to follow the group's schedule/itinerary.
9. Triple room sharing will base on extra roll in bed basis.
10. It is recommended that you purchase travel insurance, for more details, please inquire from your travel agent.
11. To ensure the benefit of consumer, please refer to the standard terms & conditions of our Booking Information.

全跟团费包括:

来回机场接送、机票和机场税、当地导游司机小费、团体签证

全跟团费不包括:

领队小费、酒店行李员小费、旅游保险, 突发性航空燃油附加费, 我社有权向客人征收附加费

PACKAGE INCLUDES

Airport Transfer JHB-Singapore Changi Airport-JHB, Air Ticket, Airport Tax, Tour Guide & Driver Tipping, Attractions & Meals as Itinerary Stated, Group Visa.

PACKAGE EXCLUDES

Tour Leader Tipping, Hotel Bell's Boy Tipping, Travel Insurance, Airlines Fuel Surcharge, Optional Tour, Attractions & Meals as itinerary **NOT** Stated, Meals & Beverage On Board for Budget Airlines Only

旅行团取消手续费

1. 如要取消所预定的旅行团, 必须以书面形式进行, 以避免任何误会。如果本公司于出发的45天前收到取消预定通知, 本公司将征收每人RM200.00。
2. 如果取消预定通知是于出发前的44天或以下获得, 将征收以下的手续费。
=>若已报名而通知取消 - RM200 (每人)
=>出发前45天或以上 - RM1,000 (每人)
=>出发前30 - 44 天通知取消 - RM2,000 (每人)
=>出发前8 - 29天通知取消 - 50% 旅费 (每人)
***出发前少于7天或机票已发出 - 100%旅费 (每人)
***临时缺席者, 不可退费。

Cancellation Policy for Group Tour Packages

1. Cancellation of booking must be made in writing to avoid any misunderstanding. If the company receives notice to cancel 45 days or more before the date of departure, a basic administrative fee of RM200.00 per person will be levied.
2. If notice of the cancellation is received 44 days or less before the date of departure the following charges will apply.
=> Once booking made, a basic administration charges - RM200 Per person.
=> 45 days & above before departure - RM1,000 per person.
=> 30 - 44 days before departure - RM2,000 Per person.
=> 8 - 29 days before departure - 50 % of Tour fare.
*** 7 days & less or TICKETED - 100% of tour fare Per person.
***<No-Show> will be non-refundable.



Got an enquiry? Call us at
07 333 8228

永信旅游有限公司 B&T Holiday Tours Sdn. Bhd. (154324-T)

No. 19, Jalan Kuning Dua, Taman Pelangi, 80400 Johor Bahru.
Fax : +607 332 3722 www.bnt.com.my ✉ bnt@bnt.com.my

